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Jeg bruker min vannscooter som transportmidel om sommeren for og komme meg til og fra jobb på de 
fineste dagene siden bedriften vår ligger 100 meter ifra sjøen.  
  
Vi bruker også scooteren til og drive vannsportaktivitet som vannski, wakebord og tube. Dette er den 
surveren til da det ikke fines propel så vi kan skade oss på og den bruker langt minde drivstoff en tung 
båt med svær påhengsmotor på. 
  
Scooteren er svært stabil og jeg føler meg veldig trygg på denne kontra en båt der du plutselig kan få sjø i 
siden og bli kastet over til andre enden (Jeg følger selvfølgelig alle regler på sjøen og bruke sunn fornuft) 
.  
  
Vær så snill og ta dere til fornuft og tillatt dette fantastiske fremkomstmiddel en framtid her i norge, jeg 
anbefaler alle dere som ikke har prøvd dette før, og ta en tur før dere uttaler dere (Vett at dere komme til 
og bli positivt overrasket hvor bra dette fartøyet er).  
  


